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Conrad-Smit, AJA (Antoinette)

Van: griffier
Onderwerp: FW: Verkiezingsborden

 
Hoi Antoinette 
 
Even een korte terugkoppeling: 
 
Hoe gaat de regio hiermee om: 
Dordrecht, Sliedrecht en Ambacht besteden het aan verschillende leveranciers uit en maken gebruik van een 
modernere versie. Denk hierbij aan doeken in een frame. Ik zal de mogelijkheden met kosten uiteenzetten.  
Er wordt dus geen gebruik gemaakt van digitale borden. Maar ook die mogelijkheid van (mobiele) digitale borden zal 
ik uitwerken. 
 
Voortgang 
Ik check of dit gevolgen heeft voor de APV.  
Ik heb bij de buitendienst opgevraagd hoeveel ureninzet er gemoeid is met het plaatsen, verwijderen en opslaan van 
de borden. 
Voor de Europese Verkiezingen lijkt het ons nog niet perse nodig. Maar voor de Gemeentelijke Verkiezingen zou het 
mooi zijn als we een modernere alternatief hebben en minder gedoe (over elkaar heen plakken/zich niet houden 
aan het plakbeleid). 
 
Gemeentelijke Verkiezingen 
Het duurt nog even maar het kan geen kwaad om alvast na te denken wat de wensen zijn: bijv. verkiezingsmarkt, 
uitslagenavond etc. 
 
Grt. Ellen 
 


